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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Valdi Gobo (SDP) je na 11. redovnoj sjednici Gradskog 
vijeća Grada Labina održanoj 1. lipnja 2022. godine postavio vijećničko pitanje: 
„Svjedoci smo konstantnog povećanja cijena, ponajviše cijene električne energije, goriva koji 
direktno utječu na povećanje troškova održavanja standarda u gradu pa pitam gradonačelnika, 
ako želimo i dalje zadržati ovaj dosadašnji standard održavanja i uređenja komunalnog 
standarda u gradu, da li planira u budućnosti povećati cijenu komunalne naknade kao i ostalih 
naknada i doprinosa.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
„Sigurno je da danas, u trenutku kada praktički svaki dan kada otvorimo novine, pročitamo neki 
portal, imamo informaciju da se podigla cijena energenata, cijena odvoza, na kraju krajeva, 
cijena vode, cijena svih usluga, logično je za očekivat da naši rashodi rastu, a da prihodovna 
strana praktički ostaje ista. S druge strane, još imam jednu napomenu, nadopunu, što je rekao 
vijećnik Gobo. Nekako su standardi života jako narasli usprkos pandemiji i svemu što se 
dešava i to pogotovo kod nas u turističkom kraju. Često razgovaram s našim ljudima koji, jedna 
velika većina, iznajmljuje prostore. Znamo po kojim cijenama se iznajmljuju, znamo kako sve 
to skupa ide i pitanje je da li mi svi skupa više uspijemo to pratiti. Pitanje da li s ovim cijenama 
komunalne naknade, ali i po svemu ostalom, mi možemo sami od sebe tražiti da jedan Rabac, 
kako volimo često u žargonu kazati, biser Kvarnera, bude na razini svega onoga što mi 
naplaćujemo kao zajednica, da li je to privatni iznajmljivač, hoteli, da li su to restorani. Da li mi 
to svi skupa pratimo? Reći ću otvoreno, ne. Da li ćemo pratiti? Još puno manje ćemo pratiti. I 
to je svima jasno. Svi znamo koliko su cijene, onu subotu kada je smjena gostiju, koliko su 
tražene te osobe, koliko se sve to skupa mora odraditi taj dan i znamo da se većina toga 
odrađuje i na crno. Imamo jedan paralelni svijet u kojem bi htjeli biti vrhunska destinacija, tako 
se to kaže, a s druge strane, želimo minimalno ulagati. Kada zbrojite ta dva uvjeta šta sam 
rekao, to vodi u jedan kolaps. To vodi u nešto što ćemo možda izdržati ovo ljeto, ali nešto što 
dugoročno ne vodi nikamo, i nešto što ćemo se morati svi skupa dogovorit. Ili želimo pratiti 
korak sa potrebama, ili ne želimo. I to je moj odgovor na Vaše pitanje. Mislim da je to svakom 
pametnome jasno, da jednostavno grad Labin, htjeli mi to priznati ili ne, ima pravila 
funkcioniranja i ima prihodovnu i rashodovnu stranu, a to se nekako u žargonu kaže firma. 
Firma koja ima povećane rashode, a smanjene prihode, u principu ide u stečaj. Grad Labin si 
to sigurno neće dozvoliti. Sve ćemo to odraditi imajući osjećaj za socijalnu komponentu, u 
razgovoru sa ljudima i vijećnicima, ali vjerujte mi, moramo biti zreli, moramo biti racionalni, 
mudri i ne dozvoliti da se dovedemo u situaciju da više ne možemo nazad. Mislim da se 
odgovor sam po sebi nameće.“ 
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